
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2020. január 30-ai rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Batta Attila Viktor képviselő, Kovács Attila képviselő, 

Kovács Mihály képviselő, Kovács Péter József képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva 

képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó 

képviselő, Szűcs Dániel képviselő.   

 

dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Biriszló Beáta osztályvezető, Nagy Sándor osztályvezető, Pappné 

Juhász Emília ügyvezető, Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodó, Dóczi Józsefné  

jegyzőkönyvvezető, Paholcsek Ferenc és Csekő István informatikus és mintegy 20 fő érdeklődő 

állampolgár. 

 

Herczeg Zsolt: Rendes nyilvános és zárt ülésünkön köszöntöm a megjelent városi képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 12 fő képviselő 

közül jelen van 10 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Harmat Mihályné városi 

képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó itt van, csak nem tartózkodik a teremben. dr. Enyedi Mihály 

jegyző úr beteg. Bejelentem, hogy az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyv 

hitelesítésére Patkós Éva és Kovács Péter József városi képviselőket kérem fel.  

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2020. január 24-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy nyilvános ülésre új napirendi 

pontként vegyük fel „a 2020. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés 

meghozataláról” szóló előterjesztést.  

 

Megérkezett a terembe dr. Siposné Varga Ildikó városi képviselő, a képviselő-testület létszáma 11 

főre emelkedett. 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

1/2020.( I.30.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2020. január 30-ai rendes nyilvános és zárt ülése 

napirendjének jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2020. január 30-ai rendes nyílt és 

zárt ülésének napirendjét. 

 

1. A titkos szavazás lebonyolításában közreműködő szavazatszámláló bizottság elnökének, 

tagjainak megválasztására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

2. Az alpolgármester megválasztásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 
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3. Az alpolgármester illetményének, költségtérítésének elfogadására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

4. A gépjármű várakozóhelyek építéséről és megváltásáról, valamint a járművek parkolási 

rendjének szabályozásáról szóló 32/2012.(V.11.) önkormányzati számú önkormányzati 

rendelet módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

5. Mezőtúr Város Polgármesterének 2020. évi cafeteria-juttatásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

6. A Nagykun Hagyományőrző  Társulás Társulási Tanácsába történő delegálásról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

7. A Szolnok Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási megállapodásának 

módosítására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

8. A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulás szervezésében működő térségi fogorvosi ügyeleti 

ellátáshoz történő csatlakozásról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

9. Mezőtúr I. számú fogorvosi alapellátás álláshelyének betöltésére pályázat kiírása 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

10. Mezőtúr település iskolái felvételi körzetének elfogadásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

11. A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megbízásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

12. A TOP-7.1.1-16-H-081-4 kódszámú, „Civil társadalom erősítése” című Pályázati Felhívás 

keretében tervezett pályázat, a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten 

Közhasznú Nonprofit Kft. által történő benyújtásához való hozzájárulásra 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

13. Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, Nagykúria út 160. 

külterület 077/3 helyrajzi számú ingatlan területére, illetve általánosságban az „Ma-2” 

övezetre vonatkozóan) a véleményezési szakasz lezárásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

14. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

15. Tájékoztató a 2019. november 18. – 2020. január 19. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről és eseményeiről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

16. A 2020. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés meghozataláról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  
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17. Bejelentések 

 

Napirend zárt ülés keretében: 

 

18. A TOP-1.1.3-15-JN1-2016-00014 azonosítószámú „Közétkeztetést ellátó konyha fejlesztése 

Mezőtúron” című projekt keretében megvalósítani tervezett építési beruházás tárgyában 

nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó hirdetmény közzététele nélküli, nemzeti 

közbeszerzési eljárás előkészítéséről és indításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

19. Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú „Komplex humán szolgáltatásfejlesztés 

Mezőtúr térségében” című, valamint az TOP-5.3.1-16-JN1-2017-00001 „Cselekvő 

közösségek támogatása a "Kunhalmok" menti településeken” című projekt keretében 

marketing szolgáltatások tárgyában nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó Kbt. 112. § 

(1) bekezdés b) pontja szerinti hirdetmény közzétételével induló, nemzeti közbeszerzési 

eljárás eredményének megállapításáról  

 

20. A lakásbérlők kijelöléséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

Herczeg Zsolt: Rózsa Endre Bertalan képviselő kért szót. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Az ENSZ 2005-ben a Holokauszt Nemzetközi Emléknapjának nyilvánította 

január 27-ét, Auschwitz-Birkenaunak a felszabadítási napját. Kérem, hogy az emléküknek és a 

mezőtúri áldozatok emlékének 1 perces néma felállással adózzunk.  

 

(Tisztelgés után.) 

 

Herczeg Zsolt: Mielőtt rátérnénk napirendünk tárgyalására köszöntöm körünkben Csíder István 

tanár urat. Az elmúlt hét vasárnapján nekem is volt alkalmam Budapesten azon az ünnepségen részt 

venni, amin a Magyar Kórusok, Zenekarok és Népzenei Együttesek Szövetsége (továbbiakban: 

KÓTA) rendezett.  Az ünnepségen Csíder István a KÓTA díjat tanár kategóriában kapta meg. Ezt a 

kitüntetést a Magyar Zenekultúra területén végzett kimagasló munkássága elismeréséül kapta. 

Önkormányzatunk részéről szívből gratulálok. 

 

Csíder István: Nagyon meghatódtam, amikor Karácsony előtt átvettem az értesítést a kitüntetésem 

kapcsán. Végig gondoltam, hogy vajon miért is kapom? 45 éves tanári pályafutás áll a hátam 

mögött, amiből több mint 10 év a Bárdos Lajos Zeneiskola kötelékében volt. Az ember mint tanár, 

csak akkor tud eredményeket elérni, ha van kit tanítani. Büszke vagyok arra, hogy még mindig van 

kit tanítani. Aki tőlem a stafétát átvette, Kozma Réka Annának is innen kívánok sok tehetséges 

tanítványt és nagyon sok sikert, boldogságot. Köszönöm szépen. 
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1. napirendi pont 

 

A titkos szavazás lebonyolításában közreműködő szavazatszámláló bizottság elnökének, 

tagjainak megválasztásáról 

 

Herczeg Zsolt: Alpolgármester választására kerül most sor. A képviselő-testület a polgármester 

javaslatára, titkos szavazással, minősített többséggel a polgármester helyettesítésére, munkájának 

segítésére egy alpolgármestert választ vagy több alpolgármestert választhat. A képviselő-testület 

legalább egy alpolgármestert saját tagjai közül választ meg. Az alpolgármester jogai és 

kötelezettségei a megválasztásával keletkeznek, a megbízatás megszűnésével szűnnek meg. 

Az alpolgármester választás kapcsán a titkos szavazás lebonyolításáról a képviselő-testület által 

megválasztott 4 fős szavazatszámláló bizottság gondoskodik. A titkos szavazás eredményéről a 4 

fős szavazatszámláló bizottság külön jegyzőkönyvet készít.  

A szavazatszámláló bizottság elnökének: Patkós Lajost, tagjainak Rózsa Endre Bertalant, Batta 

Attila Viktort és Kovács Attilát javaslom. 

A javasolt személyek vállalják a szavazatszámláló bizottsági tisztséget. 

 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

2/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata 

 

A titkos szavazás lebonyolításában közreműködő szavazatszámláló bizottság elnökének, 

tagjainak megválasztásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 74.§(1) bekezdésére– az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete szavazatszámláló bizottságot hoz létre 

az alpolgármester, alpolgármesterek választásának lebonyolítására. 

 

A Szavazatszámláló bizottság elnöke: Patkós Lajos képviselő 

Tagjai: Rózsa Endre képviselő 

                  Batta Attila Viktor képviselő 

       Kovács Attila képviselő 

 

2. A bizottság tevékenysége az alpolgármester, alpolgármesterek 2020. január 30-ai választásával 

összefüggő feladatok ellátására terjed ki.  

 

Felelős:    dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

    A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 
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5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

 

2. napirendi pont 

 

Az alpolgármester megválasztásáról 

 

Herczeg Zsolt: Az alpolgármester(ek) személyéről titkos szavazással kell dönteni, a titkos szavazást 

a 3 fős szavazatszámláló bizottság bonyolítja. Az SZMSZ rendelkezése alapján az 

alpolgármestereket a polgármester által javasolt sorrendben, külön-külön titkos szavazással 

választja meg a Képviselő-testület. Ismertetem a szavazás lebonyolításának módját, szabályait. 

Két főállású alpolgármestert javaslok az alábbiak szerint: 

 

Főállású alpolgármesternek javaslom Szűcs Dániel képviselőt. Kérem a képviselőt nyilatkozzon, 

hogy a főállású alpolgármesteri tisztséget vállalja-e? 

 

Szűcs Dániel képviselő: Köszönettel, igen vállalom. Egyúttal bejelentem személyes érintettségemet, 

de szavazni kívánok. 

 

Herczeg Zsolt: Kérem a Szavazatszámláló Bizottságot, hogy az általam főállású alpolgármesternek 

javasolt Szűcs Dániel képviselő kapcsán a titkos szavazást lebonyolítani szíveskedjen. 

A szavazás során az Andrea-terem három ajtaja közül kettő zárva van, a titkárság felőli ajtó van 

nyitva. A képviselők úgy mennek be szavazni, hogy a titkárságon kezükbe veszik a szavazólapot. 

Az Andrea-teremben nem tartózkodik senki, természetesen előtte a szavazatszámláló bizottság 

tagjai ellenőrzik, hogy az urna üres-e, aztán lezárják és kijönnek. A szavazás után a 

szavazatszámláló bizottság bemegy az Andrea-terembe, felbontja az urnát és szavazatszámlálás 

megtörténik. Ezt követően visszajövünk a Díszterembe és a szavazás eredményét a 

szavazatszámláló bizottság elnöke ismerteti. 

 

Patkós Lajos: A szavazatszámláló bizottság nevében köszönöm a megbízatást. Tisztelettel kérem 

Jegyző urat, hogy gondoskodjon szavazatszámláló bizottság jegyzőkönyvének előkészítéséről a 

jogszabálynak megfelelően.   

 

Herczeg Zsolt polgármester: A titkos szavazás idejére szünetet rendelek el. 

 

(Szünet után) 

 

Herczeg Zsolt: Felkérem a Szavazatszámláló Bizottság elnökét, hogy az általam főállású 

alpolgármesternek javasolt Szűcs Dániel képviselő kapcsán ismertesse a titkos szavazás 

eredményét. 

  

Patkós Lajos: Szűcs Dániel alpolgármester megválasztása tekintetében tartott titkos szavazás 

lebonyolításáról a Szavazatszámláló Bizottság az alábbiakat rögzítette: 

A szavazás során rendkívüli esemény nem merült fel. 

A Szavazatszámláló Bizottság az alpolgármester választás tekintetében lebonyolított titkos szavazás 

eredményéről az alábbiakat állapította meg: 

Az urnában lévő szavazólapok száma:      11 darab. 

Érvénytelen szavazat:          6 darab. 

Érvényes szavazat:           5 darab. 

 „IGEN” szavazatok száma:          5 darab. 

 „NEM” szavazatok száma:          6 darab. 
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Herczeg Zsolt: Megállapítom, hogy Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a külön 

jegyzőkönyv szerint lebonyolított titkos szavazás eredményeképpen 5 igen 6 nem szavazattal Szűcs 

Dániel képviselőt főállású alpolgármesterré nem választotta meg. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata 

 

Szűcs Dániel városi képviselő alpolgármesteri megválasztásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 74. §-ára - az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai napon megtartott titkos szavazással - 

a képviselő-testület megbízatásának időtartamára - a polgármester javaslatára saját tagjai közül 

alpolgármesternek Szűcs Dániel képviselőt nem választja meg.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Helyben 

 

 

Herczeg Zsolt: Főállású alpolgármesternek javaslom továbbá dr. Siposné Varga Ildikót képviselőt. 

Kérem a képviselőt nyilatkozzon, hogy a főállású alpolgármesteri tisztséget vállalja-e? 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Köszönettel, igen vállalom. Egyúttal bejelentem személyes 

érintettségemet, de szavazni kívánok. 

 

Herczeg Zsolt: Kérem a Szavazatszámláló Bizottságot, hogy az általam főállású alpolgármesternek 

javasolt dr. Siposné Varga Ildikó képviselő kapcsán a titkos szavazást lebonyolítani szíveskedjen.  

 

Kovács Attila: Az alakuló ülésen Polgármester úr felterjesztett két alpolgármester jelöltet és akkor 

sem sikerült választani. Polgármester úr hogy érzi, Mezőtúr egész lakosságának a polgármestere-e?  

 

Herczeg Zsolt: Itt volt egy törvényes szavazás, amelyet megnyertem. Ebből fakadóan én vagyok a 

város jelenlegi polgármestere, és abszolút úgy érzem, hogy nekem minden mezőtúri polgárt 

képviselnem kell. 

 

Kovács Attila: Hogy ha ezt megállapítottuk, akkor azt is meg kell értenie Polgármester úrnak, hogy 

a mi szavazóink nem támogatták Szűcs Dánielt, mint ahogyan most is tapasztalhattuk. Szeretnénk, 

hogy ha dr. Siposné Varga Ildikót Polgármester úr is támogatná a mi szavazóink nevében. Most itt a 
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lehetősége Polgármester úrnak, hogy bebizonyítsa, hogy igen, az egész város lakosságát képviseli. 

A FIDESZ színeiben induló Szűcs Dánielre rászavazott, most kérnénk, hogy dr. Siposné Varga 

Ildikónál is tegye meg ezt a szavazatát és akkor el is fog dőlni az alpolgármester kérdése.  

 

Herczeg Zsolt: Ha ostoba lennék, akkor eldönteném. Úgy gondolom, hogy nem vagyok az. Az az 

eszmefuttatás, amit Képviselő úr itt levezetett, az nekem nagyon sánta. Volt egy helyhatósági 

választás októberben, hogy ki kire szavazott a választáson, az egy dolog. Honnan tudja Képviselő 

úr, hogy én Szűcs Dánielt megszavaztam. Honnan lehet tudni, hogy nem az Önök soraiból szavazott 

rá valaki és így kapott 5 szavazatot? Tegyünk pontot ennek a végére. Volt egy politikai alku a 

Tegyünk Együtt Közösségünkért Egyesület képviselőivel a választásokat követő két-három nap 

múlva, ahol megállapodtunk a következőben: mi dr. Siposné Varga Ildikó képviselő asszonyt 

támogatjuk alpolgármesternek abban az esetben, hogy ha az egyesület támogatja Szűcs Dániel 

Fideszes képviselő urat főállású alpolgármesternek. Amíg ez nem történik meg, addig mi sem 

támogatjuk képviselő asszonyt. Nincs harag. Ha ez a döntésünk nyomja rá a következő időszakra a 

negatív bélyeget, az nagyon rossz lesz. Eddig tudtunk együtt dolgozni, képviselő urat meghívtam a 

költségvetés összeállításnál a kezdetekre, hogy ismerje meg a folyamatot. Ki kell majd alakítanunk 

egy olyan költségvetést, amely lehetőségeinkhez mérten a lehető legtöbbet tudjuk kihozni belőle. 

Az a dolgunk, hogy együtt dolgozzunk Mezőtúrért. A politikai alku, az pedig alku. Nem vagyok 

áruló. 

 

Kovács Attila: Annyival egészíteném ki az Ön által elmondottakat, hogy ennek a megállapodásnak 

nem volt része, hogy mi meg fogjuk szavazni Szűcs Dánielt. Mi őt nem támogatjuk, a mi 

választóink erre nem adtak felhatalmazást. A jövővel kapcsolatban le kell ülnünk majd újra és 

átgondolnunk. Alpolgármester nélkül tud működni a Városháza, ezt Polgármester úr be is 

bizonyította az elmúlt hónapokban. Két alpolgármesterre nincs szüksége a városnak, csak egyre. A 

pénzügyi egyeztetésen a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság elnökének ott 

helye. Eddig előterjesztések alapján volt irányítva a város, de most megváltozott a helyzet. Mi is 

odatesszük magunkat, mint ahogyan tapasztalja is, hogy aktívan részt veszünk a munkákban 

javaslatokkal. Most Önön is múlik, hogy lesz-e alpolgármester.  

  

Herczeg Zsolt: Szünetet rendelek el. 

 

(Szünet után.) 

 

Herczeg Zsolt: Felkérem a Szavazatszámláló Bizottság elnökét, hogy az általam főállású 

alpolgármesternek javasolt dr. Siposné Varga Ildikó képviselő kapcsán ismertesse a titkos szavazás 

eredményét.  

 

Patkós Lajos: Tájékoztatom a képviselő-testületet a titkos szavazás eredményéről:  

dr. Siposné Varga Ildikó alpolgármester megválasztása tekintetében tartott titkos szavazás 

lebonyolításáról a Szavazatszámláló Bizottság az alábbiakat rögzítette: 

 

I. a szavazás során rendkívüli esemény nem merült fel. 

II. a Szavazatszámláló Bizottság az alpolgármester választás tekintetében lebonyolított titkos 

szavazás eredményéről az alábbiakat állapította meg: 

Az urnában lévő szavazólapok száma:      11 darab. 

Érvénytelen szavazat:          5 darab. 

Érvényes szavazat:           6 darab. 

 „IGEN” szavazatok száma:          6 darab. 

 „NEM” szavazatok száma:          5 darab. 
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Herczeg Zsolt: Megállapítom, hogy Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a külön 

jegyzőkönyv szerint lebonyolított titkos szavazás eredményeképpen 6 igen 5 nem szavazattal, dr. 

Siposné Varga Ildikó képviselőt főállású alpolgármesterré nem választotta. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

4/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata 

 

dr. Siposné Varga Ildikó városi képviselő alpolgármesteri megválasztásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 74. §-ára- az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai napon megtartott titkos szavazással - 

a képviselő-testület megbízatásának időtartamára - a polgármester javaslatára saját tagjai közül 

alpolgármesternek dr. Siposné Varga Ildikó képviselőt nem választja meg.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Helyben 

 

 

3. napirendi pont 

 

Az alpolgármester illetményének, költségtérítésének elfogadására 

 

(Az elfogadott napirend 3. pontja okafogyottá vált, ezért Herczeg Zsolt polgármester leveszi a 

napirendről. Így az elfogadott napirend 4. számú pontja következik.)  

 

 

4. napirendi pont 

 

A gépjármű várakozóhelyek építéséről és megváltásáról, valamint a járművek parkolási 

rendjének szabályozásáról szóló 32/2012.(V.11.) önkormányzati számú önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 2 igen egyhangú szavazattal a rendelet-tervezetet elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek, továbbá a bizottság javasolja, hogy az éves nettó bérleti díjat 

vitassa meg a képviselő-testület. 

 

Kovács Attila: Javasolom, hogy a parkoló éves díját nettó 1.000.000 Ft-ra emeljük fel. Aki szeretne 

bérbe venni parkolót, annak adjuk meg a lehetőséget, de a javasolt összeggel. Javasolom továbbá, 



 9 

hogy az így befolyó összeget új parkolók létesítésére és a meglévők felújítására fordítsuk. Hogyan 

tudja majd érvényesíteni a helyét az, aki parkolót bérel? Mi van, ha beállnak a parkolójába? Úgy 

gondolom, hogy bele kellene a szerződésbe foglalni, hogy az önkormányzat ezért semmilyen 

felelősséget nem vállal.  

 

Herczeg Zsolt: A közterület-felügyelet ebben segíthetne, habár hétvégén ők sem dolgoznak.  

 

dr. Balla Vilmos: A rendelet előkészítése kapcsán számos kérdést megvizsgáltunk. Vannak olyan 

részletszabályok, amiket ki kell dolgozni. A részletszabályokat a kötendő szerződésbe is bele lehet 

foglalni. A bérelt parkoló kapcsán a közútkezelőnek is engedélyt kell adni. Úgy gondolom, hogy ez 

most kezdetnek megfelelő. A gyakorlat majd kialakítja a közútkezelő bevonásával ennek a 

részletszabályait.   

 

Batta Attila Viktor: Ha 1,5 millió forint lenne a parkolási díj éves szinten, akkor is csak 4000 Ft 

lenne a bérleti díj munkanapokra leszámítva. Aki saját parkolót akar, az fizessen érte és az árából 

építsünk új parkolókat. Javasolom, hogy ezek a parkolók legyenek más színűek.  

 

Herczeg Zsolt: Mezőtúrról három vállalkozás jelezte eddig felém, hogy parkolót szeretne bérelni.  

 

Patkós Lajos: Támogatom a díj megemelését. Ha valaki olyan jelentkezne a parkolási lehetőségre, 

aki közfeladatot lát, mint pl. orvosok, gyógyszertárak, akkor azoknak építhetnénk egy ilyen 

parkolót. Ezt tárgyalja majd meg a képviselő-testület és ekkor eltérhetnénk az 1 millió forinttól.  

 

Herczeg Zsolt: Javasolom, hogy van egy konkrét eset, akkor kerüljön vissza a rendelet kiegészítésre 

vagy módosításra.  

 

Batta Attila Viktor: Patkós Lajos képviselő úr által javasoltakkal nem értek egyet, a patikák is 

profitorientáltak, ha velük kivételt teszünk, akkor a más is mondhatja, hogy miért. Úgy gondolom, 

hogy ne hagyjunk kiskaput, mert azzal kivételezünk, diszkriminálunk.  

 

Szűcs Dániel: Javasolom, hogy a költségvetésben úgy szerepeljen, hogy a parkolási díjból befolyó 

pénzt út, járda, parkoló építésre fordítsuk. Még nem láthatjuk előre, de lehet a költségvetésben erre 

az összegre más prioritásban lesz majd szükség.  

 

Kovács Attila: Javasolom, hogy fel kell címkézni ezeket a pénzeket a költségvetésben pontosan 

azért, hogy minden területen átlátható legyen. Aki megváltja ezt a parkolóhelyet, akkor annak 

normális helyet kell biztosítanunk. Mi csak a parkolóhelyet adjuk bérbe, felelősséget nem vállalunk 

érte.  

 

Herczeg Zsolt: Ezt elegendő-e a bérlővel megkötött bérleti szerződésben leszabályozni? 

 

dr. Balla Vilmos: A rendelet ad egy alapot, az ilyen kitételeket vagy a bérleti szerződésben, vagy az 

útkezelő hozzájárulásában kell majd kikötni.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A városban óriási feszültség van a parkolóhelyek kapcsán, alig tudunk 

parkolni a városban. Javasolom, hogy a bérbe adott parkoló után befolyt pénzt címkézzük a 

költségvetésben.  

 

Patkós Lajos: Az elhangzottak alapján visszavonom a módosító indítványomat.  

 

Kovács Attila: Fenntartom a javaslatomat. A bérlőtől még meg lehetne követelni, hogy a parkoló 

területén helyezzen el mobilzárat, csak úgy kaphatja meg a parkolót.  
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dr. Balla Vilmos: Azért mondtam, hogy ne rendeleti úton szabályozzuk, hanem a szerződésben vagv 

az engedélyben, mert a használat a tulajdonosi jogoknak csak egy része. A közterület az közterület 

marad, a tulajdonosi jogosítványok megmaradnak. A garanciális, fenntartási és egyéb hasonló 

feltételeket nem határozathatja meg rendeletben az önkormányzat.  

 

Herczeg Zsolt: Kovács Attila képviselő úr módosító javaslatát bocsátom először szavazásra, amely 

így hangzik: 

 

2) A kizárólagos használati jog díja várakozóhelyenként egy naptári évre 1.000.000.- Ft + Áfa. Év 

közbeni vásárlás esetén a díj időarányos részét kell megfizetni. 

 

(6) A parkolóhely kizárólagos használati díjából befolyó bevételeket kizárólag új parkoló építésére 

és meglévő parkoló karbantartására, felújítására lehet felhasználni. 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen egyhangú szavazattal megalkotta a 

gépjármű várakozóhelyek építéséről és megváltásáról, valamint a járművek parkolási 

rendjének szabályozásáról szóló 32/2012.(V.11.) számú önkormányzati rendelet módosításáról 

szóló 1/2020.(I.31.) önkormányzati rendeletét.  

 

 

5. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Polgármesterének 2020. évi cafeteria-juttatásáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 11 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. Az Ügyrendi Bizottság 2 

igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.  

Ismerteti az előterjesztést.  

Bejelentem személyes érintettségemet.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

5/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Polgármesterének 2020. évi cafeteria-juttatásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/A. § (1), 

és 225/L. § (1) bekezdéseire, valamint a 151. §-ára – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr Város Polgármesterét megillető 

cafeteria-juttatás 2020. évi keretösszegét 193.250 Ft-ban határozza meg. A cafeteria keret 

felhasználására vonatkozó eljárási rendet a Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal cafeteria 

szabályzata szerint kell alkalmazni. 

 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

Felelős: dr. Enyedi Mihály jegyző                                          
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A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Iroda, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6. napirendi pont 

 

A Nagykun Hagyományőrző Társulás társulási megállapodásának módosításáról  

 

Herczeg Zsolt: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen, 1 nem szavazattal dr. Siposné 

Varga Ildikó személyét javasolja a Nagykun Hagyományőrző Társulás társulási tanácsába, hogy 

képviselje önkormányzatunkat.  

Ismerteti az előterjesztést.  

 

Batta Attila Viktor: Szeretném bejelenteni érintettségemet. Polgármester úr helyettesítéséről van 

szó, ez egy átmeneti dolog. Ha lesz alpolgármester, akkor neki kell ezekre az ülésekre eljárni. 

Amennyiben ragaszkodik hozzá a Tegyünk Együtt Közösségünkért Egyesület, akkor nincs ellene 

kifogásom.  

 

Patkós Lajos: Örömmel fogadta, hogy dr. Siposné Varga Ildikó felvállalta ezt a megbízatást. Jó 

munkát kívánok. 

 

Rózsa Endre Bertalan: A bizottsági ülésen én javasoltam dr. Siposné Varga Ildikó személyét. Az 

előterjesztésben szerepel, hogy nem az alpolgármester személyéhez van kötve ez a megbízatás, 

lehet önkormányzati képviselő is. 

 

Batta Attila Viktor: Valóban lehet önkormányzati képviselő is a megbízott, de sokkal jobb az 

alpolgármester, mert olyan pénzügyi és egyéb vonzatokról kell dönteni, ahol képben kell lenni 

folyamatosan egyeztetve polgármesterrel és a pénzügyi vezetővel.  

 

Herczeg Zsolt: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság módosító javaslatát teszem fel 

szavazásra: 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta. 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

6/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  

 

a Nagykun Hagyományőrző  Társulás Társulási Tanácsába történő delegálásról 
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A Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-testület) az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdése b) pontjában meghatározott jogkörében eljárva és a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 10. § (1) bekezdésében, 

valamint a 94. § (2) bekezdésében foglaltak alapján az alábbiak szerint dönt:  

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete állandó meghatalmazást ad dr. Siposné 

Varga Ildikó önkormányzati képviselőnek a Nagykun Hagyományőrző Társulás Társulási 

Tanácsában Herczeg Zsolt polgármester úr helyettesítésére.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2020. január 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

7. napirendi pont 

 

A Szolnok Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási megállapodásának 

módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 11 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testületének  

7/2020.(I.30.) képviselő testületi határozata  

 

A Szolnok Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási megállapodásának 

módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvényre- az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért és jóváhagyja a Szolnok Térségi 

Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási megállapodásának módosítását jelen határozat 1. 

mellékletében foglaltak szerint; a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási 

megállapodással jelen határozat 2. mellékletében foglaltak szerint és felhatalmazza Herczeg Zsolt 

polgármestert a dokumentumok aláírására, szükséges intézkedések, nyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2020. január 31. 
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Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúr Város Közös Önkormányzati Hivatala Városüzemeltetési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Szolnok Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 

 

 

8. napirendi pont 

 

A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulás szervezésében működő térségi fogorvosi ügyeleti 

ellátáshoz történő csatlakozásról 

 

Herczeg Zsolt: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

dr. Balla Vilmos: A szerződést évente felül lehet vizsgálni és bármikor ki lehet lépni belőle. A 

tavasszal közbeszerzést fognak lefolytatni és ennél a 30-35 Ft/fő/éves díjnál kedvezőbb is lehet a 

díj.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

8/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata 

 

A Szolnoki Kistérség Többcélú Társulás szervezésében működő térségi fogorvosi ügyeleti 

ellátáshoz történő csatlakozásról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. tv. 5. § (1) bekezdése alapján – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete csatlakozni kíván a Szolnoki Kistérség 

Többcélú Társulása (5000 Szolnok, Kossuth tér 9.) szervezésében működő térségi fogorvosi 

ügyeleti ellátás fenntartásához 2020. április 01. napjával. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete vállalja, hogy a fogorvosi ügyeleti ellátás 

működési költségeinek fedezetéhez a település lakosságszáma alapján hozzájárulást fizet. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Herczeg Zsolt 

polgármestert a csatlakozási szerződés aláírására.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 



 14 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

                                                                    

A képviselő-testületi határozatról értesül: 

 

1.  Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

6. Szolnoki Kistérség Többcélú Társulás 5000 Szolnok, Kossuth tér 9. 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

osztály, Dr. Nagy Éva Anna 

9. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő 5000 Szolnok, Mikszáth K. u. 3-5 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

9.napirendi pont 

 

Mezőtúr I. számú fogorvosi alapellátás álláshelyének betöltésére pályázat kiírása 

 

Herczeg Zsolt: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Van-e irányulás vagy megkeresés ebben a témában? Kérem, próbáljunk 

utána menni, hogy legyen még fogorvosunk.  

 

Herczeg Zsolt: Eddig is próbáltunk már fogorvost idehozni, de sajnos visszamondta, mert a 

jelenlegi munkáltatójától fizetésemelést kapott. Ezt a pályázatunkat a szakma látni fogja. Van olyan 

fogorvos is, aki magánpraxist szeretne itt létrehozni. Azon vagyunk, hogy előbbre lépjünk ezen a 

területen.    

 

Rózsa Endre Bertalan: Megfelelő, korrekt piaci árakkal lehet csak fogorvost találni. Ha kell, 

lakhatási körülményekről is gondoskodjunk a számára.   

 

Szűcs Dániel: Mindenki egyetért abban, hogy fogorvost kell hoznunk a városba. Ha kell, adjunk jó 

fizetést, lakást az új fogorvosnak.   

 

Batta Attila Viktor: A városvezetés eddig is azon fáradozott, hogy legyen fogorvos. A Tegyünk 

Együtt Közösségünkért Egyesület ígéretet tett arra, hogy az intenzív osztályt visszahozza. 

Türelmetlenül várom a megnyitását.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Mi pedig türelmetlenül várjuk, hogy hol vannak az intenzív osztálynak azon 

berendezései, amiket a város lakossága és a vállalkozók ajánlottak fel. Várjuk az olyan üléseket is, 

ahol a kórházigazgatónak kérdést lehet feltenni és nincs megtiltva, hogy nyilatkozzon a kórház 

kapcsán.  
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A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

9/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr I. számú fogorvosi körzet álláshelyének betöltésére pályázat kiírása tárgyában 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az önálló 

orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény továbbá az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. 

tv. és a háziorvosi, házi gyermekorvosi tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet alapján – 

az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Mezőtúr I. számú fogorvosi körzetben a 

fogorvosi feladatok ellátását pályázat útján kívánja betöltetni. 

 

2. A kiírandó pályázat szövegét a határozat 1. számú melléklete tartalmazza. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy ezen határozat szerinti pályázat 

meghirdetésétől illetve közzétételéről gondoskodjék, mégpedig úgy, hogy az megjelenjék 

Mezőtúr Város honlapján, Mezőtúr helyi lapjában, a Mezőtúr és Vidékében, valamint egyéb 

helyeken. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

                                                                                    

A képviselő-testületi határozatról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

6. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő 5000 Szolnok, Mikszáth K. u. 3-5. 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal 

Népegészségügyi Osztály, 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 

 

 

10.napirendi pont 

 

Mezőtúr település iskolái felvételi körzetének elfogadásáról 

 

Herczeg Zsolt: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

10/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  
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Mezőtúr település iskolái felvételi körzetének elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 41.§-ra, valamint a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. § 

(8) bekezdésében foglaltakra – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr település iskoláinak felvételi 

körzeteit a melléklet szerint elfogadja. 

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2020. február 15. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Karcagi Tankerületi Központ 5300 Karcag, Horváth Ferenc utca 7. 1/6. 

 

 

11.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megbízásáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen 5 nem 

szavazattal az alábbi személyeket javasolja a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. Felügyelő bizottságába:  

Kovács Mihály elnök 

Valuska Zoltán tag 

Patkós Éva tag 

 

Az Ügyrendi Bizottság 1 igen 1 nem szavazattal az alábbi személyeket javasolja a Mezőtúri 

Városfejlesztési Kft. Felügyelő bizottságába:  

Patkós Éva  

Harmat Mihályné 

Kovács Mihály  

 

Az Ügyrendi Bizottság 1 igen 1 nem szavazattal az alábbi személyeket javasolja a Mezőtúri 

Városfejlesztési Kft. Felügyelő bizottságába:  

Patkós Éva  

Kovács Mihály  

Valuska Zoltán 

 

Batta Attila Viktor: Kicsit megdöbbenten állok. Az állás 6-6. Miért van az, hogy minden tisztségre a 

TEKE képviselői legyenek többen? Visszaléptem a Nagykun Hagyományőrző Társulásból is a 

TEKE javára.  
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Kovács Mihály: Nem csak FIDESZ-es többség volt 9 éven keresztül, hanem volt MSZP-s is az 

előző két ciklusban. Az akkori testületek nagyon vigyáztak arra, hogy hosszú távú kinevezéseket ne 

tegyenek választások előtt. Az akkori kft. felügyelő bizottságoknak a választások utáni pár hónapra 

adtunk megbízást, hogy legyen lehetősége az új felállású képviselő-testületnek megválasztani. Az 

elmúlt évben meg is történt a további négy kft-be a felügyelő bizottságok megválasztása. Ekkor 

újabb öt évet kaptak. Így esélyünk sincs arra, hogy a további négy kft-be nekünk bármilyen tisztség 

jutna.  

 

Batta Attila Viktor: Amikor képviselő lettem, itt is voltak átnyúló dolgok, például több 

vállalkozónak olyan szerződése volt, amelyet 10 évig fel sem lehetett bontani. Amikor korrektségről 

beszélünk, ne csak a saját oldalunkat emeljük ki, hanem azt is, ami nem volt az.  

 

Patkós Lajos: Úgy gondolom, hogy a felügyelő bizottságok kapcsán az 5 évet fel lehet bontani. 

Javasolom, hogy üljünk le és beszéljük meg. Egyet kérek csak, engem ne jelöljetek sehová.  

 

Herczeg Zsolt: A mostani felügyelő bizottságnak február 28-án jár le a megbízatása. Támogatom 

Patkós Lajos képviselő úr javaslatát.  

 

Kovács Attila: Egyetértek Patkós Lajos képviselő úr javaslatával. Ha kell, vegyük le a napirendről. 

A továbbiakban működő felügyelő bizottságok legyenek, végezzék el a feladatukat. Kérdezzenek, 

menjenek utána a dolgoknak.  

 

Herczeg Zsolt: Van szó arról is, hogy áttárgyaljuk a kft-ink szerepét, feladatait, akár összevonásra is 

sor kerülhet. Az viszont érdekes lenne, ha megválasztjuk a felügyelő bizottság, aztán a következő 

hónapban a kft. beolvadna egy másikba.  

 

Rózsa Endre: A felügyelő bizottságba olyan személyeket kell delegálni, akik mind szakmájuk, mind 

tapasztalatuk alapján tényleg felügyeletet fognak ellátni. Nem kívánok semmilyen tisztséget 

vállalni.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Szeretném megköszönni azt a bizalmat, amit a Nagykun Hagyományőrző 

Társulás kapcsán megszavaztak. Úgy gondolom, hogy ez nem olyan hatalmas feladatkör, mint 

például a felügyelő bizottsági tagság.  

 

Patkós Éva: Mindig a legjobb tudásunk szerint végeztük a munkánkat felügyelő bizottsági tagként 

Kozák Zsolt Gyula igazgató úrral és Harmat Mihályné képviselő asszonnyal. Mindig a város 

érdekeit figyelemmel tartva dolgoztunk.  Arra kérem, aki elvállalja ezt a tisztséget, hogy ne a saját, 

hanem a város érdekében tegye.   

 

Batta Attila Viktor: Támogatom Patkós Lajos képviselő úr javaslatát, de a jelöltek előéletét azért 

vizsgáljuk meg. Akinek valami volt az előéletében, azt nem vagyok hajlandó megszavazni.  

 

Herczeg Zsolt: Az elhangzott javaslatok alapján az előterjesztést első olvasatnak javasolom 

tekinteni.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

11/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  
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A Mezőtúri Városfejlesztési Kft. felügyelőbizottsági tagjainak megbízásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § 

(2) bekezdésére – az előterjeszt első olvasatnak tekinti. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

9. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. 

 

 

12.napirendi pont 

 

A TOP-7.1.1-16-H-081-4 kódszámú, „Civil társadalom erősítése” című Pályázati Felhívás 

keretében tervezett pályázat, a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten 

Közhasznú Nonprofit Kft. által történő benyújtásához való hozzájárulásról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 10 igen egyhangú 

szavazattal elfogadással javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: Kérem Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonyt, röviden mutassa be a pályázati 

lehetőséget.  

 

Pappné Juhász Emília: Ismerteti az előterjesztés mellékletét.   

 

Patkós Éva: Óvodavezetőként nagyon örültem ennek a pályázatnak és annak is, hogy mi is részesei 

lehetünk.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

12/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  

 

A TOP-7.1.1-16-H-081-4 kódszámú, „Civil társadalom erősítése” című Pályázati Felhívás 

keretében tervezett pályázat, a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten 

Közhasznú Nonprofit Kft. által történő benyújtásához való hozzájárulásról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – a helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § 

(1) és a 13. § (1) biztosított hatáskörében eljárva – az alábbi határozatot hozza:  
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1. Mezőtúr Város Önkormányzata hozzájárul a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő 

Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. (székhely: 5400 Mezőtúr, Kávási Sándor utca 25.) 

támogatási kérelmének benyújtásához és megvalósításához a TOP-7.1.1-16-H-081-4 

kódszámú, „Civil társadalom erősítése” című Pályázati Felhívás tárgyában. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata biztosítja, hogy az ingatlanok a projekt megvalósítás 

időszakában és az azt követő fenntartási időszakban a fejlesztés céljára rendelkezésre álljon. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester  

Határidő: 2020. január 31.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

  

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben  

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben  

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben  

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben  

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

8. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

 

13.napirendi pont 

 

Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, Nagykúria út 160. 

külterület 077/3 helyrajzi számú ingatlan területére, illetve általánosságban az „Ma-2” 

övezetre vonatkozóan) a véleményezési szakasz lezárásáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 11 egyhangú igen 

szavazattal a határozati javaslat A/Döntésváltozatát javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

Kovács Mihály: Ez a közel két éves folyamat számomra nagyon elkeserítő. Az állami bürokrácia és 

az építésügy szabályait, ha be akarja tartani az állampolgár, akkor ennyi időbe kerül. Akinek pedig 

pénze van és akár kastélyt és csarnokokat is felépíthet vízparton, és ez nem járta meg a bürokrácia 

bugyrait. Ilyen különbségek vannak. Minden tiszteletem azoké az embereké, akik betartják a 

törvényes szabályokat. Kérem, hogy szavazzuk meg a pénzügyi, városfejlesztési és 

környezetvédelmi bizottság javaslatát.  

 

Herczeg Zsolt: Azt kérem Kovács képviselő úrtól, hogy ha tud olyan valakiről, aki engedély nélkül 

építkezett, azt jelezze jegyző úr felé.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az A/Döntésváltozatot megszavazta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

13/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  
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Mezőtúr településrendezési eszközök módosítása kapcsán (a Mezőtúr, Nagykúria út 160. 

külterület 077/3 helyrajzi számú ingatlan területére, illetve általánosságban az „Ma-2” övezetre 

vonatkozóan) a véleményezési szakasz lezárásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk. (1) 

bekezdés b) pontja alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva – figyelemmel az épített 

környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 62. § (6) bekezdés 6. 

pontjában kapott felhatalmazásra - az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete a Nagykúria út 160. külterület 077/3 helyrajzi számú - ingatlan 

területére, illetve általánosságban az „Ma-2” övezetre vonatkozóan., a 154/2018.(XI.08.) sz. 

képviselő-testületi határozat szerint folyamatban lévő Helyi Építési Szabályzat, és Szabályozási 

Terv módosítással kapcsolatban a következőket állapítja meg, és az alábbi döntéseket hozza: 

 

- A terv-módosítás véleményeztetése a településfejlesztési koncepcióról, az integrált 

településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet 

előírásainak megfelelően, egyszerűsített eljárás keretein belül történt. A Korm. rendelet 27. 

fejezet szerinti véleményezési szakaszban a véleményezési dokumentáció megküldésre került a 

Kormányrendelet 9. melléklete szerinti államigazgatási szerveknek. Az erre vonatkozóan 

beérkezett véleményeket a Képviselő-testület megismerte. 

  

- Mindezen dokumentumokat, terviratokat megismerve a Képviselő-testület úgy dönt, hogy a 

beérkezett véleményeket a mellékelt, a tervezők közreműködésével összeállított önkormányzati 

válaszok szerint fogadja el, illetve az el nem fogadott vélemények indoklásával egyetért. 

 

- Jelen döntés meghozatalával és közzétételével a 314/2012.(XI.8.) Korm. rendelet 39.§ (3) 

szerint a terv-módosítás véleményezési szakasza lezárul, és a HÉSZ és Szabályozási Terv 

tervezet az Állami Főépítésznek a jóváhagyáshoz szükséges végső szakmai vélemény 

megkérése céljából benyújtható.  

 

Határidő: a határozat közlésére – azonnal 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Hatósági osztály 

 

A testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes osztályai 

5. Farkas Edit főépítész 

 

 

14.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 
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Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 2 igen egyhangú szavazattal az előterjesztést elfogadásra 

javasolja. 

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

14/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 63. § (1) d) pont 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzati 

tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 20/2011.(XI.15.) önkormányzati 

rendelet 5./A §. (1-2) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete szerint 

jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

4. Illetékes bizottságok 

5. Illetékes irodák 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

15.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2019. november 18. – 2020. január 19. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről 

 

Kovács Mihály: Polgármester úr december 12-én Mihalina László lelkészelnök úrral találkozott, 

január 9-én pedig a Pietas Kft. képviselőjével tárgyalt. Szóba került-e a mezőtúri temetők helyzete? 

Több embertől hallom, hogy a Pietas Kft-től az egyház meg akar válni. Ha igaz, nagyon helyeslem, 

mert családi kapcsolódásból azt látom, hogy rendkívül rossz volt az a döntés, hogy az egyház a 

Pietas Kft-t bízta meg kizárólagos joggal, aki még a ravatalozót is kizárólagos joggal kezelte. Ez 

nagy áremelkedést generált a temetkezési költségekben és az új sírhelyek készítése során is. 

Monopolhelyzetet hozott létre. A ravatalozó annak idején önkormányzati pályázattal és önerős 

támogatással épült. Szeretném a ravatalozó jogi státuszát megkérdezni? A Pietas Kft. 2016-2019 
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között több mint 40 %-os áremelést generált, mint monopolhelyzetben lévő cég. A lakosságot és 

azokat a vállalkozókat, akik kiszorultak, ez rendkívül irritálja.  

 

Herczeg Zsolt: Lelkészelnök úrral tárgyaltunk a TOP Turisztikai projektjükről, az év végi és az év 

elejére tervezett programokról, valamint a temetőkről. Arról tájékoztatott, hogy a Pietas Kft-től 

megváltak, melybe az önkormányzatnak semmiféle beleszólása nincs. A Nagy Bt. kapta meg a 

Temetők üzemeltetési jogosultságát 5 évre.  

A felsőrészi ravatalozó az önkormányzat tulajdona. Nekünk olyan szerződésünk van a Pietas Kft-

vel, hogy május 31-ig a cég üzemelteti. Döntést kell hoznunk, hogy a szerződést lejárta után mi 

következzen be.  

Az alsórészi temető ravatalozója méltatlan, kegyeletsértő állapotban van. Arról tárgyaltunk még, 

hogy ha elindulna a modern kisvárosok program, és lenne benne ravatalozók felújítására pályázat, 

akkor pályázunk. Azon vannak, hogy az utak állapotát is javítsák a temetőkben.  

 

Kovács Attila: Január 14-én Polgármester úr ifj. Vékony Ferenc ügyvezetővel a Pétery Károly 

utcában előkészület alatt álló lakópark építéséről tárgyalt. A lakópark építése milyen stádiumban 

van? Lesz-e elegendő parkoló, nem úgy, mint a Múzeum kertnél épült lakásoknál? Van-e arra 

lehetőség, hogy lakásonként legalább egy parkoló álljon rendelkezésre.  

 

Herczeg Zsolt: Önkormányzatunk két telekként adta el a területet. Az egyik terület a faház és az 

udvar, a másik pedig a már lebontott építési területen van. Az ingatlanokért a vételár fejében 114 

m2 kaptunk az épületből, amit az önkormányzat választhat ki. A tervek alapján kiválasztottunk egy 

40 m2-es üzlethelyiséget és egy kétszobás 60 m2-es lakást tárolóval együtt. A lakópark két ütemben 

fog megépülni. Az épület előtt a járda a mostaninál beljebb lesz megépítve, így a parkolók el fognak 

férni kint. A lakópark zárt lesz, lesznek az udvaron garázsok és fedett parkolók is. Lesz bőven hely. 

Az első épület megvalósítási ideje 3 év. Amikor az adásvételi szerződések megkötésre kerülnek, 

akkor az önkormányzatnak a két ingatlan vonatkozásában meg kell fizetnünk az áfát, mely 7-8 

millió forint körül lesz, melyet nem tudunk visszaigényelni.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Polgármester úr december 15-én a Kóborkánál karácsonyi ünnepségen vett 

rész. Az önkormányzat az elmúlt években több anyagi segítséget is nyújtott a Kóborkának. Van-e 

arra lehetőség, hogy onnan kutyákat hozzanak ki?  

December 17-én Polgármester úr a Leader Egyesület tisztújító közgyűlésén vett részt. Milyen 

beruházások, fejlesztések lesznek a Leaderen keresztül, ami Mezőtúrt pozitívan érintené?  

 

Herczeg Zsolt: A Kóborkát az önkormányzat 2019-ben 2,5 millió forinttal támogatta. Azt 

szeretném, ha ez a volumen az ebben az évben is megmaradna. Ivartalanított, chippel ellátott  

kutyákat lehet kihozni, de előtti megnézik a helyet, ahová vinnék őket. Kedvezőtlen tapasztalatuk 

volt az elmúlt években, mivel olyan is előfordult, hogy a gyepmester gyűjtötte be közterületről a 

kihozott kutyákat. Az egyesületet egy német egyesület is segíti, akiken keresztül nagyon sok kutya 

jut nyugat-Európába szerető gazdihoz.  

A Leader Egyesületnél a tisztújítás során a jelölő bizottság tagja voltam. Az önkormányzat és az 

általam elnökölt MAFC is tagja az egyesületnek. A tisztújítástól azt reméljük, hogy a munka 

hatékonyabban fog menni, eléggé döcögött az elmúlt években. Még van fejlesztési forrás az 

egyesületnél. Reméljük, hogy hamarosan nyertes pályázatokat is hirdetnek.  

 

Kovács Mihály: Ki lett a Berettyó-Körös Többcélú Társulás Elnöke? Szeretném, ha a társulás 

szociális szolgáltató központjának a munkáját az egészségügyi és szociális bizottság megismerné.  

 

Herczeg Zsolt: Kiss Gábor lett a Berettyó-Körös Többcélú Társulás elnöke.  

Hasznosabbnak tartanám, ha írásban a szociális szolgáltató központ a munkájáról a képviselő-

testület is kapna egy írásbeli tájékoztatást márciusban. Nagyon fontos területről beszélünk.  
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dr. Siposné Varga Ildikó: Volt két pályázat, a „Hass, alkoss, gyarapíts” és a ”Nőjj itthon nagyra”. 

ezeket a pályázatokat ki bírálta el? Több kérdés érkezett a szülőktől, hogy kitűnő tanuló, 

nyelvvizsgázott gyermeke miért nem nyert a pályázaton.  

 

Herczeg Zsolt: A tavalyi év során a pályázatnak kétszer futottunk neki, mivel nem volt elég 

pályázó. Akkor szinte mindenki nyert a pályázaton kb. 85 fő. Az idén 350 pályázat érkezett, így a 

rendelkezésre álló keretbe nem fért bele, ezért nem nyert mindenki a pályázaton.  

 

dr. Balla Vilmos: A pályázati felhívásban szabatosan le van írva, hogy mi alapján bírál a bíráló 

bizottság. A bíráló bizottságot a képviselő-testület határozatban jelölte ki, a pályázat lebonyolítója a 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. Iratbetekintéssel meg lehet nézni a pontozási eredményeket. 

 

Kovács Mihály: Személy szerint kik hozták a döntéseket? A képviselő-testület részéről volt-e ebbe 

delegált személy, illetve ez a pénz honnan jött? Ez pályázat rendszeressé lesz-e téve? Nem került 

egyetlen egy bizottság elé sem a pályázat? 

 

Herczeg Zsolt: A pályázati forrás két EFOP pályázatból van, mely ki fog merülni, véges forrásról 

beszélünk. Az egyik 500 millió forintos összértékű, melyből szoftelemek valósulnak meg, a másik 

250 millió forint. A pályázatokat meghatározott pályázati szempontok szerint kellett lepontozni. A 

képviselő-testületnek azért nem jött be döntésre, mert a pontozási sorrendet nem lehetett volna 

megváltoztatni. Ezeket a pontozásokat az ellenőrző hatóságok, az Emberi Erőforrások 

Minisztériuma ellenőrizni fogja.  

 

dr. Balla Vilmos: A 2019. augusztus 29-i határozat szól a két pályázat kapcsán a pályázati felhívás 

elfogadásáról és a döntés meghozataláról. A bíráló bizottság tagjairól is itt döntött a képviselő-

testület.  

 

16.napirendi pont 

 

A 2020. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés meghozataláról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 11 igen egyhangú 

szavazattal az előterjesztést elfogadásra javasolja. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

15/2020.(I.30.) képviselő-testületi határozata  

 

A 2020. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés meghozataláról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – a helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § 

(1) 12. pontjában, és a 15. §-ban biztosított hatáskörében eljárva – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi szándékát a 2020. évi járási 

START Munkaprogramok (szociális, mezőgazdaság, helyi sajátosságok) elindítására.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a 2020. évi járási 

START Munkaprogram pályázat tervezését, a pályázat összeállítását, és a munkaprogram 
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hatósági szerződésben foglaltak szerinti megvalósítását (szociális, mezőgazdasági és helyi 

sajátosságok programelem) a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú 

Nonprofit Kft. (5400 Mezőtúr, Kávási Sándor u. 25.) saját nevében valósítsa meg.  

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2020. évi járási 

START Munkaprogramok megvalósítása során a munkáltatói jogokat (közfoglalkoztató) a 

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. (5400 Mezőtúr, 

Kávási Sándor u. 25.) látja el, ezért a munkáltatói jogok és kötelezettségek a gazdasági 

társaságot illetik, illetve terhelik a programok lebonyolítása során. 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

START Munkaprogram megvalósítására kötött együttműködési megállapodás módosítására, 

továbbá a 2020. évi járási START Munkaprogramnak a Mezőtúri Intézményellátó és 

Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. (5400 Mezőtúr, Kávási Sándor u. 25.) saját 

nevében történő megvalósítása kapcsán a szükséges intézkedések, jognyilatkozatok 

megtételére. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester  

Határidő: 2020. január 31.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 

Önkormányzati és Jogi Osztály  

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben  

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben  

3. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben  

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben  

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

 

17.napirend 

 

Bejelentések 

 

Herczeg Zsolt: A képviselő-testület február 6-án munkamegbeszélést tart, február 11-én a 

költségvetés kapcsán összevont bizottsági ülés lesz és február 13-án első alkalommal beterjesztésre 

kerül a képviselő-testület elé Mezőtúr Város Önkormányzata 2020. évi költségvetése.  

 

Kovács Mihály: Mezőtúron az év végétől nagyon megnehezült a hivatalos levelek kézbesítése, de 

nem a helyi posta hibájából, hanem valószínűleg a központi elosztórendszerben történt valami hiba. 

A lakossághoz nem érkeztek meg a számlalevelek, több esetben ki akarták kapcsolni a közműveket. 

Ebben kérem polgármester úr segítségét abban, hogy a posta vezérigazgatójának jelezze ezeket a 

hibákat.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A postával kapcsolatban jelezték, hogy egy családhoz több család levelét, 

csomagját kézbesítették a postások. Ez komoly probléma. 
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Herczeg Zsolt: Beszélek az itteni vezetővel és írunk levelet a vezérigazgatónak ezekben az 

ügyekben. 

 

Rózsa Endre: A volt Főiskolában tanulnak jelenleg a Rákóczi úti iskola diákjai jó körülmények 

között, az udvarban azonban vannak még anomáliák.  

A Petőfi út és a Bajcsy-Zs. út kereszteződésében a szegély több hónapja megrongálódott, ezért 

súlyos baleset is bekövetkezhet.  

Tegnap Polgármester úrral nyilvános fogadóórát tartottunk a XIII. úti általános iskolában. Itt merült 

fel az a dolog, hogy az Ifjúsági lakótelepen egyes házaknak a hőszigetelése félbe maradt, ezért ezt 

jogi úton kell rendeznie a Lakásszövetkezetnek, melyhez Polgármester úr is felajánlotta a 

segítségét. Jegyző úrral is már többször beszéltem erről. Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonyt 

kértük meg arra, hogy nyújtson technikai segítséget a Lakásszövetkezetnek a lakótömbök 

környékén lévő hulladékeltakarításban a Lakásszövetkezet és a város büdzséjének terhére.  

Huba Imrével találkoztam december 6-án, akitől kértem a kórházunkkal kapcsolatos dolgoknak a 

kezelését, továbbá a Művészeti Közalapítvány támogatását ígérte meg Hubai úr.  

Szeretném megköszönni Polgármester úrnak Mezőtúr Várostörténeti könyvét, amely 1944-2014 

közötti időszakról szól. Arra kértem a művelődési, oktatási és sport bizottságot, hogy pár hónap 

múlva térjünk vissza rá, ugyanis helyreigazításokra lesz szükség a könyvben. Az utókor számára 

valós dolgokat kell hagynunk.  

 

Szűcs Dániel: Az utóbbi időben többször beszéltünk a Hortobágy-Berettyó főcsatorna helyzetéről. 

Az utóbbi években látványosan próbáltunk azon dolgozni, hogy a valaha igen jól működő vizi 

sportéletet újraélesszük Mezőtúr Város Sportjáért Alapítvány és Mezőtúr Város Önkormányzata 

szervezésében. A folyó Vasúti híd és Rózsadomb közötti szakaszára a Kormányhivatal 

Környezetvédelmi és Természetvédelmi Főosztálya kiterjesztette a védetté nyilvánítást, ezért a 

tavaly júniusi Sárkányhajó versenyt nem tudtuk megtartani a júniusban a vízállás miatt, ezért 

júliusban szerettük volna. Villámcsapásként ért bennünket, hogy ismét ki van adva a védetté 

nyilvánítás erre a területre. Már nyár végén kezdeményeztünk egyeztetést a főosztállyal, mivel a 

vízi fejlődésnek igen erős gátja ez a védetté nyilvánítás. Az egyeztetésre január 27-én hétfőn került 

sor, melynek első lépésben sikeres eredménye van. Több lépcsős tárgyalás lesz, de mindenképpen 

közeledtek az álláspontok. A fő problémák azok voltak, hogy a védetté nyilvánítás alkalmával olyan 

korlátozásokat vezetett be a hatóság, amellyel ellehetetlenítették a vízi sportéletet a kormos szerkők 

védelme miatt. Kértük Polgármester úrral, hogy vizsgálják felül ezt a védetté nyilvánítást, ugyanis 

mind a környezetvédelmi hatóságnak, mind a lakosságnak, mind az önkormányzatnak az a célja, 

hogy ez a kettő egymás mellett meglegyen. Az a célunk, hogy vízi sportot és a horgászturizmust 

továbbfejlesszük. Szeretném kihangsúlyozni, hogy dzseszkizésről szó nem lehet a város lakosainak 

nyugalma érdekében. Az a célunk, hogy az alapítvány birtokában lévő pályázati úton megvásárolt 

kajakokat, kenukat, vízi sporteszközöket használhassuk ezen a vízen. A hatóság erre teljesen nyitott 

volt. A vízi sporteszközök tárolására tárolóhelyiségre lenne szükség a Városháza udvarán. Kérem a 

képviselő-testületet, hogy az előttünk álló költségvetés megtárgyalása során támogassa az 

alapítványnak azt a kérését, hogy ez a vízi sporteszköztároló megépülhessen a Városháza udvarán. 

A kikötő fejlesztési projektnek az lesz az egyik célja, hogy a kikötőt meghosszabbítanánk a Rózsa 

domb folyamáig, és ott fix tárolóeszközöknek tárolhassuk a vízi sporteszközöket.  

 

Herczeg Zsolt: Holnap érkezik hozzám Szabó János igazgató úr a Körös Vidéki Vízügyi 

Igazgatóság részéről és arról szeretne tájékoztatni, hogy a Kormányhatározat alapján hol tart a 

tervezési folyamat.  

 

Kötél János: A Kossuth út kátyúzását kérném amint lesz rá lehetőség, valószínűleg 

sebességkorlátozás is lesz emiatt. A vasúti átjáró város felőli része rohamosan romlik, nehezen lehet 

átmenni rajta. Ezt kinél kell jelezni?  

Többen érdeklődtek, hogy az ONCSA városrészen várható-e internetes kábeltévé fejlesztése? 
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Herczeg Zsolt: A Kossuth Lajos út Kürt utcáig tartó szakasza valóban katasztrofális állapotban van, 

tapasztalom a vasúti átjáró állapotát is. A vasúti átjáró kapcsán a MÁV-nak írunk levelet, a kátyúzás 

kapcsán pedig a Közútkezelőnek. 

Az országban több városban is zajlik az az uniós internetes program, amit a Pénzügyminisztérium 

már egy évvel ezelőtt felfüggesztett. Kértem Boldog István képviselő urat, hogy érdeklődjön ezzel 

kapcsolatosan, de még nem kaptam olyan választ, hogy ez elindulhat valamikor. Több járás 

vonatkozásában az OPTIKON Kft. nyerte meg a pályázatot, nálunk is. Amíg a felfüggesztés tart, 

addig nem tudnak mit tenni. A tervezés az egész város vonatkozásában megtörtént. Ha 

elindulhatnak a munkák, akkor az ONCSA városrésszel kezdik, ott ugyanis nincs ilyen rendszer 

kiépítve. Teljes kivitelezési idő a város vonatkozásában másfél, két év. Azt a rendszert, amelyet a 

Berettyó-Körös Többcélú Társulás 2007 körül valósított meg, azt lecserélnék. Ha a 

Pénzügyminisztérium nem úgy dönt, akkor Magyarországnak vissza kell fizetnie pár milliárd 

forintot az unió részére, mert ez is egy uniós projekt. Nagyon szorít bennünket az idő, hacsak 

Brüsszel nem ad még haladékot.   

 

Patkós Éva: Két óvodai sikerről szeretnék beszámolni, mely az óvoda életében nagyon fontos 

mérföldkő. Sikeres pályázaton vagyunk túl, Zöld Óvoda címmel. Városon belül négy tagintézmény 

nyerte el a III. lépcsőfokot (Mesekert Óvoda, Százszorszép Óvoda, Gyermekkert Óvoda, 

Harmatcsepp Óvoda). Most már minden zöld óvodánkkal sikeresen pályázhatunk környezetvédelmi 

pályázatokra. Nyertünk még pályázatot ovis labda programmal is.   

 

Herczeg Zsolt: Gratulálok az elért eredményekhez, hiszen ezek nagyon fontosak a gyermekek 

környezettudatos neveléséhez.  

 

Batta Attila Viktor: Örömmel mondhatom, hogy a Főiskola parkolójába a szülők beállhatnak és a 

gyermekek biztonságosan kiszállhatnak a járműből.  

Főiskola parkolójában építési törmelék van elhelyezve, jó lenne, ha elszállításra kerülne. 

A Főiskola parkolójába jó lenne visszahelyezni a padokat.  

A posta kapcsán szeretném elmondani, hogy itt helyben is fel vannak halmozódva a levelek, és nem 

oda kerülnek, ahová kellene.  

Városunk egész területén vannak rongálások, fák, növények stb. Erre létrehozhatnánk egy 

kerekasztal megbeszélést, hogy hogyan tudnánk ellene tenni.  

Nagyon jó lenne, ha az internetsávot szélesítenék Mezőtúron, mert csak a Posta környékén van 30 

MBit/s és nagyon sok szoftver és játékprogram van, amihez több 10 GBitot kell letölteni. Mikor 

lesz e tekintetben fejlesztés? 

 

Herczeg Zsolt: A Főiskola és annak zöldterületére lesznek még utcabútorok elhelyezve, pótolva.  

Szélessávú internet kapcsán van érdeklődés, mert a Telekom is foglalt helyet az e.on oszlopokon. 

Tehát valamikor építkezni akar. Erre az önkormányzatnak semmilyen ráhatása nincs.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A Suzuki szalonnal szemben lévő parkolóhelyet meg tudjuk-e nyitni a 

parkoló autók számára a piaci napokon?  

Több megkeresést kaptam a Határ út ivóvize, és a Rövid út szennyvízelvezetése kapcsán. Van-e 

ezeknek a gondoknak a megoldására lehetőség? 

 

Herczeg Zsolt: A piac kapcsán még nem kaptam visszajelzést a parkolóhelyek tekintetében.  

A Határ úti vízvezetékre nem sok jót tudok mondani, nem látom, hogy ez két-három éven belül 

megépülhetne, viszont a Rövid utca szennyvízelvezetése vonatkozásában a városüzemeltetési 

osztály betette a tervek közé. Két ütemben épülne meg a hálózat, remélem, hogy az idén lesz rá 

lehetőség.  
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Patkós Lajos: A művelődési, oktatási és sport bizottság ülésén Kozák Zsolt Gyula igazgató úr arról 

tájékoztatott, hogy a Szásziskolának idén a külső felújítására is sor kerül, be lesz hőszigetelve.  

 

Herczeg Zsolt: Nagyon örülök ennek a hírnek, az Újvárosi Általános Iskola külsejére is ráférne egy 

kis felújítás, majd beszélek Kozák Zsolt Gyula igazgató úrral, hogy lenne-e rá lehetőség.  

 

Kovács Péter József: Lehetséges-e, hogy a város területére újabb kukákat helyezzünk ki? 

Használtruha gyűjtésre voltak kitéve konténerek, amelyek megszűntek. Ezeket vissza lehetne-e 

állítani, vagy valamilyen ruhagyűjtést szervezni?  

Mik a szabályai a lakóházak előtti fa kivágásának? Ha valaki engedély nélkül vág ki fát, az 

jogszabálysértést követ el? 

 

Herczeg Zsolt: A közterületi hulladékgyűjtők kihelyezésére sor kerül, ennek kapcsán kérek konkrét 

javaslatokat a helyekre. Sajnos a kihelyezett barna színű kukákat elviszik, megrongálják. A Ligeti tó 

partjára falazott kukákat tervezünk.  

Nem tudom, hogy a használtruha gyűjtés miért szűnt meg, ezt nem az önkormányzat végezte. 

Használtruhát előzetes egyeztetés során a Gyermekjóléti Szolgálatnál lehetne leadni, de nem 

nagyon van rá igény, mert a máshonnan szállítják a használtruhákat. A Gyermekjóléti Szolgálatnál 

tele vannak a raktárak használtruhával. A használtruhát a Kétpói Hulladéklerakóba lehet 

kiszállítani, vagy leadni a Kóborka Egyesületnek. Kevesebb ruhát a kommunális kukába bele lehet 

tenni.  

Gyümölcsfát tilos közterületre ültetni.  Engedély nélküli fakivágás jogszabálysértő.  

 

dr. Balla Vilmos: Fát jegyzői engedéllyel lehet kivágni, a városüzemeltetési osztálynál kell kérelmet 

kitölteni. Itt írják elő a pótlásával kapcsolatos teendőket.  

 

Kovács Attila: Nagy örömmel hallgattam a sikereket, amelyben benne van a mi részünk is. Január 

21-én a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság fórumot tartott a közösségi 

házban, mely nagyon hasznos volt. A fórum után még sok kérdést kaptunk. Úgy gondolom, hogy a 

fórumoknak helye van, folytatni kell.  

A Mezőtúr és Vidéke újságban olvashattuk, hogy a Túri Vásár helyszíne átkerül a régi helyére, a 

Dózsa György útra. A hely változtatásának mi sem vagyunk ellenzői, de érdemes lenne átgondolni, 

hogy az egész Túri Vásárt a Főiskola területére tegyük kapcsolatot létesítve a piac területével. 

Vasárnap, amikor a legtöbben vannak a vásárban, akkor nem akadályoznánk a városon átmenő 

forgalmat. Költségeket is tudnánk megspórolni, ugyanis a Főiskolában van illemhely is. Az udvaron 

lehetnének a vásározók.  

A Puskin úti kerékpárút védelmével kapcsolatosan történt-e már egyeztetés a megyei közútkezelő 

igazgatójával? 

A rongálások kapacsán tett-e feljelentést az önkormányzat? A fiataloknak valamilyen prevenciót 

kellene tartani a rongálások elkerülése érdekében.  

A vízi sporteszközök tárolását nem javasoljuk a Városháza udvarán, mert ez újabb költségeket 

vonna maga után. Úgy gondoljuk, hogy a városnak van annyi tárolóhelye a volt főiskolán és a 

tanüzemben, ahol el lehetne helyezni szeptembertől tavaszig ezeket a vízi sporteszközöket.  

Lehetne-e pályázni aluljáróra, mely lehetővé tenné a mentő gyorsabb bejutását a szolnoki kórházba? 

Lehetne-e esetleg a Kormány felé jelezni ezt a problémát?  

Az Északi Összekötő útnál lévő napelemparkból milyen haszna van a városnak és mennyi időre 

adtuk ezt a földet bérbe? 

A Peresi körzetet üdülőövezetté nyilvánították és ennek a címnek feltétele-e az infrastruktúra? Ez a 

hír igaz-e? Milyen forrásból lehet ezeket a fejlesztéseket megtenni, mert a turisztikai cél 

megvalósulása jó bevételt jelentene az önkormányzatnak.  
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A város önkormányzatának a honlapján még mindig nagy hiányosságok vannak. Miért fizet a város 

külső cégnek, illetve hogyan lehetne ezt a honlapot még naprakészebbé tenni. Valamilyen 

megoldást kellene találni, hogy még jobban naprakészek legyenek az információk.  

 

Herczeg Zsolt: Nagyon örülök, hogy január 21-én részt vehettem ezen a lakossági fórumon és 

annak is, hogy nagyon sok kérdésre tudtam válaszolni.  

A Városi Oktatási Centrum jelentős része átkerült vagyonkezelésbe a Karcagi Szakképzési Centrum 

Szakképző Iskolájához az út jobb szélétől a piac kerítéséig a sportpályával együtt. A Túri Vásárnál 

az lenne a cél, hogy egy árnyékosabb, fás területre hozzuk be, mint a Dózsa György utca, Bajcsy-

Zsilinszky utca, Földvári utca. Itt lennének az árusok, a nagyszínpad pedig a főiskola udvarán a 

Földvári út mellett. A vidámpark a parkoló egy részében lesz elhelyezve. A Dózsa György utca 

lezárásának van költsége. A Főiskola WC-jét természetesen lehet majd használni a vásározóknak. 

Bordács László ügyvezető úr fogja össze a Túri Vásárral kapcsolatos teendőket.   

A közútkezelő vezérigazgatója nyugdíjba készül, de addig még fogok vele egyeztetni.  

A rendőrségre szoktunk bejelentést tenni, olyankor a rendőrök próbálják a felvételeket megnézni, de 

ezek általában nem vezetnek eredményre. A kamerarendszerünket is korszerűsíteni kellene már. Ha 

nincs nyom, bizonyíték, akkor nem érdemes feljelentést tenni.  

A tanüzemben nincs hely, tele van, ezért ott nem tudjuk tárolni a vízi sporteszközöket és máshol 

sincs hely, ezért merült fel az, hogy itt a Városháza udvarán építünk fel egy tárolót. Költségvetéskor 

majd beszélünk róla.  

Aluljáró építésére pályázatról sajnos lemaradt a város. Egy ilyen vasúti pályánál nem lehetne 

szintbeli kereszteződés. Nálunk azonban mindkettő megmaradt. A TOP csapadékvíz-rendszerről 

amikor egyeztettünk, akkor itt volt a MÁV-tól egy mérnök, és akkor döntöttük el, hogy a 

csapadékvizet vezetjük el észak felé, a Nagykunsági ízek háza mellett és a MÁV területen folyik 

tovább, de ez nagyon sokba került volna, ezért a Csabai Wágner és a Széchenyi utca felé ment el a 

csapadékvíz elvezetése. Hallottam egy olyan információt, hogy újra napirendre kerülhet az aluljáró 

kérdése, de most sajnos nincs pályázati lehetőség.  

A napelem parkot 25 évre adtuk bérbe, hiszen így sokkal több bevételünk származik belőle, mintha 

mezőgazdasági tevékenységet folytatnánk a területen. Az alapelvünk, hogy termőföldet nem adunk 

el.  

A Peresi üdülőterülettel kapcsolatban nem tudok jogi háttérről. Olyan beruházást nem fogok 

támogatni önerőből, amíg Mezőtúron földes utca van. Esetleg kátyúzást tudunk végezni, ott ahol 

kővel feltöltött út van. A közvilágítás is nagyon drága dolog, mert egy-egy oszlop több százezer 

forintba kerül.  

A honlapon vannak hiányosságok, de jó lenne, ha kapnánk konkrét dolgokat, hogy mit pótoljunk.  

 

Batta Attila Viktor: Örülök is meg nem is a Túri Vásár helyszínváltozásának. A város több tízmillió 

forintot fektetett már rendezvénytérbe. Ennek lesz-e valamilyen hasznosítása?  

 

Herczeg Zsolt: Hosszabb távon gondolkodom és vannak elképzeléseim a rendezvénytérrel 

kapcsolatosan. Nagyon jó lenne oda például egy szolid, egyszerű camping. Az nem lenne probléma, 

hogy oda közműveket építettünk ki és a Túri Vásár eljön onnan. A Túri Vásár azokat a közműveket 

nem használta, amelyek ki vannak építve. Van egy East-Festünk, amelynek óriási jelentősége van. 

Örüljünk, hogy újra tudott indulni ez a 2006-ban megszűnt fesztivál más szereplőkkel.  

A fiatokat megnevelni, prevenció? Felső tagozatos és középiskolás fiatalokat megnevelni már nem 

lehet, ott már minden eldőlt, de meg lehet próbálni.  

 

 

  

Herczeg Zsolt: Mindenki munkáját köszönöm, nyilvános ülésünket bezárom, zárt üléssel folytatjuk.   
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